

80. A l'effet d'accepter l'offre de M. Geo. W. Parent, de vendre à la Cité, en rapport avec l'expropriation de la rue Mountain, entre Notre Dame et Dorchester, le coin sud-est de la rue Mountain et de la rue Dorchester, No. 594-1, du cad. du quartier St. Antoine, marqué No. 15 sur le plan et ayant une superficie de \$2,986.53, au prix de \$10 le pied, formant un montant total de \$29,865.30, comprenant les bâtisses y érigées.

90. A l'effet d'accepter l'offre de M. Geo. W. Parent, de vendre à la Cité, en rapport avec l'expropriation de la rue Mountain, entre Notre-Dame et Dorchester, la propriété de M. Richard C. Barry, No. 125 rue Mountain No. Cad. 669, quartier St. Joseph, marqué No. 11 sur le plan et ayant une superficie de 3,072.97, au prix de \$5.00 le pied, comprenant les bâtisses y érigées.

100. A l'effet d'accorder le contrat pour la fourniture d'une pompe à vapeur pour le département des Incendies, à la Waterous Engine Co., seuls soumissionnaires, au prix de \$5,800.

110. A l'effet de référer à la Commission de Législation une requête des citoyens du quartier Hochelaga, concernant le bruit causé par le sifflet des locomotives de la Cie de chemin de fer Canadien Nord.

120. A l'effet d'accorder le contrat pour la fourniture d'un fourgon à échelle à raison de \$3,500, et de deux fourgons à échelle à raison de \$3,200 chacun, à MM. W. E. Seagrave & Co., les seuls soumissionnaires.

130. A l'effet d'accorder le contrat pour le pavage de la rue Cathcart, de Union à McGill College, à la Sicily Asphaltum Paving Co., au prix de sa soumission, savoir: \$7,398.

2.—Soumise une communication du secrétaire du Club Ouvrier Mont-Royal, au sujet de certaines accusations portées contre le contre-maître Lapointe.

Résolu: D'informer le requérant que le Conseil a renvoyé sa lettre au Bureau des Commissaires, et que ce dernier, après en avoir pris connaissance, n'a pas cru opportun d'y donner suite.

3.—Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, au sujet des réparations à faire à une maison récemment achetée par la Ville pour l'élargissement de la rue St. Antoine.

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport immédiat.

4.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, recommandant de faire certaines réparations à la couverture du Marché Bonsecours, au marché St. Antoine, et aux pesées Hochelaga et Atwater, au coût approximatif de \$60, pour chacun de ces travaux.

Résolu: D'autoriser l'exécution desdites réparations.

5.—L'ingénieur en Chef soumet au Bureau des communications de M. Field, demandant d'être autorisé à faire certains travaux supplémentaires en rapport avec le système de filtration, au coût total de \$3,040.

Résolu: D'accorder ladite autorisation.

6.—Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux sur une demande de la Municipalité Scolaire d'Youville, de se servir du haut de la caserne des pompiers située à proximité du couvent d'Youville.

Résolu: De référer au chef du département des Incendies pour rapport.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

80. To accept the offer from Mr. Geo. W. Parent, to sell to the City, in connection with the expropriation of Mountain street, between Notre-Dame and Dorchester, the south-east corner of Mountain and Dorchester streets, No. 594-1, of the cadastre of St. Antoine ward, marked No. 15 on the plan and having an area of 2,986.53 at the price of \$10 per foot, forming a total sum of \$29,865.30 including the buildings thereon erected.

90. To accept the offer from Mr. Geo. W. Parent, to sell to the City, in connection with the expropriation of Mountain street, between Notre-Dame and Dorchester, the property of Mr. Richard C. Barry, No. 125, Mountain St., Cad. No. 669, St. Joseph ward, marked No. 11, on the plan and having an area of 3,072.97, at the rate of \$5.00 per foot, including the buildings thereon erected.

100. To award the contract for the supply of a steam pump for the Fire department, to the Waterous Engine Co., the only tenderers.

110. To refer to the Legislation Committee a petition from citizens of Hochelaga ward, concerning the noise caused by the whistles of the locomotives of Canadian Northern Ry.

120. To award the contract to Messrs W. E. Seagrave & Co., the only tenderers, to Messrs W. E. Seagrave & Co., & Co., the only tenderers, at the price of \$3,500 and of two ladder trucks, at the rate of \$3,200 each.

130. To award the contract for the paving of Cathcart street, to the Sicily Asphaltum Paving Co., from Union to McGill College avenue, at the price of their tender, to wit: \$7,398.

2.—Submitted a letter from the Secretary of the Club Ouvrier Mont-Royal, anent certain charges laid against foreman Lapointe.

Resolved: That the petitioners be informed that Council has referred their letter to the Board of Commissioners and that the latter, after having considered the matter, has not deemed it advisable to act upon the same.

3.—Submitted a report from the Superintendent of the Municipal Buildings, anent the repairs to be made to the house recently purchased by the City for the widening of St. Antoine street.

Resolved: To refer said report to the Law Department for an immediate report.

4.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending that certain repairs be made to the roof of Bonsecours Market, to St. Antoine Market, and to the Hochelaga and Atwater weigh-houses, at an approximate cost of \$60 for each of said works.

Resolved: To authorize said repairs.

5.—The Chief Engineer submitted to the Board letters from Mr. Field, asking for authorization to perform certain additional works in connection with the filtration system, at a total cost of \$3,040.

Resolved: To grant said authorization.

6.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings on an application from the Youville School Municipality, for leave to use the upper part of the fire-station situated near Youville convent.

Resolved: That said report be referred to the Chief of the Fire department for a report.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *